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WÓJT GMINY CIELĄDZ 

za pośrednictwem Przewodn1cząceJ Rady Gminy w Cielądzu 

TEMAT INTERPELACJI : 

DLACZEGO W MINIONEJ KADENCJI URZĄD GMINY POD ZARZĄDEM OBECNEGO WÓJTA, 
NIE ZŁOŻYŁ WNIOSKU DO WOJEWODY ŁÓDZKIEGO W CELU POZYSKANIA ŚRODKÓW 
NA ROZWÓJ GMINNEJ INFRASTRUKTURY DROGOWEJ? 

TREŚĆ INTERPELACJI (krótkie przedstawienie stanu faktycznego) 

W roku 2018. w okresie od 1 do 15 kwietnia oraz od 1 do 15 września , mozna było składać wnioski do 
Woiewody w ramach programu Rozwój oraz KonkurencyJność Regionów poprzez Wsparcie Lokalnej 
Infrastruktury DrogoweJ W pierwszym terminie samorząd mógł uzyskać nawet do 80% srodków na 
budowę drog gminnych. w drugim terminie do 60% W przypadku zaplanowania na rok 2019 takiej 
sameJ kwoty na budowę dróg Jak w roku bieżącym tJ . 730 tysięcy złotych, samorząd mogł pozyskać do 
3 mln 650 tys. złotych Nasuwa się więc pytanie, dlaczego w gminie, gdzie większość m1eJscowośc1 

przekazuje Fundusz Sołecki na budowę I remont dróg, nikt nie zadbał o to aby, złozyć wniosek w celu 
pozyskania tak znacznych środków 

UZASADNIENIE ISTOTNEGO ZNACZENIA DLA GMINY I JEJ MIESZKANCÓW· 

Drogi asfaltowe me obeJmuJą całeJ gminy, Jest wiele domów. do których prowadzą piaszczyste drogi 
gminne W wielu miejscach utworzenie drogi asfaltoweJ, zwiększyło by przepustowość tych drog 
1 ułatwiło mieszkańcom doJazd do I z posesji Dodatkowo zaoszczędzono by pieniądze z funduszu 
sołeckiego . ktore powinny zostać przeznaczone na innego typu mwestyCJe. Jak choc1azby utrzymanie 
wioskowych świetlic 

FORMA UDZIELONEJ ODPOWIEDZI 

a) Pisemna 
b) Ustna w czasie sesji 

Nm1eisze pismo zostało sporządzone w trzech Jednobrzmiących egzemplarzach, po jednym dla kazdeJ 
ze stron oraz Jeden przekazany na sekretariat urzędu 


